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Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Černožice dne 15. 12. 2014 

Přítomni: Václav Havel, Jiří Havelka, Václav Havrda,  Josef Kňourek, Jan Kotěra, Jaromír Kotěra,  

Ing. Petr Malina, Mgr. Ladislava Malinová, Jiří Matějka, Ing. Tomáš Němeček, Milan Novák,  

Soňa Pácaltová, Ladislava Ryšavá,  Ing. Vladimír Vik , Ing. Michaela Zezuláková 

Omluveni: - OZ je usnášeníschopné v počtu 15 členů. 

 

Zapisovatelka:  Mgr. L. Malinová 

Návrhová komise: Ing. L. Vik, Jan Kotěra 

Ověřovatelé zápisu: L. Ryšavá, J. Kňourek 

 

P. starosta uvítal přítomné a požádal o minutu ticha k uctěné památky Ing. Porubčanského, který stál 

v minulosti v čele  obce. 

 

Program jednání:  

1. Zpráva o činnosti rady 

2. Projednání rozpočtového provizoria na rok 2015 

3. Projednání rozpočtových opatření 

4. Projednání rozpočtového výhledu na léta 2016 a 2017 

5. Delegování pravomocí obecní radě 

6. Projednání členů finančního a kontrolního výboru 

7. Diskuze 

8. Usnesení 

9. Závěr 

Návrh na doplnění  programu OZ nebyl. 

OZ schválilo í program jednání ( pro15 – proti 0 – zdržel 0). 

 

1. Zpráva o činnosti rady od  3. 11.  2014  do 15.12. 2014 

Za výše uvedené období se obecní rada sešla dvakrát vždy se 100% účastí. Zápisy byly zaslány všem 

členům obecního zastupitelstva.  Obecní rada projednala tyto záležitosti: 

- nejdůležitějším bodem je příprava rozpočtu, jeho sestavením byl pověřen předseda finančního výboru, 

- rada ustanovila komisi stavební, předsedou byl zvolen  Ing. Vladimír Vik a komisi školskou a kulturní,  

jejímž předsedou byl zvolen Jan Kotěra. 

- dále rada odsouhlasila záměr  nabídnout k pronájmu prostory v  kulturním domě 

- rada projednala a schválila rozpočtová opatření č. 5 /2014 a  6/2014 

- rada projednala s firmou ČEZ postup při pokládání kabelu nn v Revoluční ulici, kdy mělo dojít ke 

kácení 13 kusů sakur. Nakonec jsme se s firmou ČEZ dohodli, že výkopové práce budou provedeny co 

nejcitlivěji ručně, aby kořenový systém byl poškozen co nejméně a smluvně bude ošetřeno, že pokud 

do 5ti let od provedení výkopových prací nějaký strom uschne,bude firmou ČEZ na její náklady 

provedena výsadba nového stromu. 

- rada schválila příspěvek ve výši 1.000,-Kč na jedno dítě při vítání občánků. 

- rada schválila příspěvek ve výši 2.000,-Kč Českému svazu ochránců přírody. 

- rada schválila příspěvek Mysliveckému sdružení Libeňské údolí ve výši 8.000,-Kč. 

- rada zveřejnila záměr pronájmu bytu v kulturním domě za částku 3.900,-Kč měsíčně, bez nákladů na 

energie 

- rada projednala pohledávky a uložila zaměstnancům obce znovu dlužníky na jejich  závazek vůči obci 

upozornit. 

- rada projednala program jednání obecního zastupitelstva s stanovila termín jednání. 

 

Diskuze, dotazy: Ing. Malina požádal o upřesnění,  koho se týká schválený příspěvek Mysliveckému 

sdružení Libeňské údolí. 

P. starosta: jde o příspěvek mysliveckému sdružení, které se stará o honitbu na katastru obce – kolem 

Chloumku, myslivci z Černožic, Holohlav a Habřiny. 

OZ bere zprávu o činnosti rady na vědomí ( pro15 – proti 0 – zdržel 0). 
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2. Projednání rozpočtového provizoria 

Jelikož  ještě nebyl návrh rozpočtu na rok 2015 připraven, je třeba víc času na projednání, je nutné 

schválit  pravidla rozpočtového provizoria, podle nichž bude fungovat hospodaření obce, do doby, než 

bude schválen rozpočet.  Do  doby schválení řádného rozpočtu bude možné financovat pouze činnosti 

spojené s výkonem státní správy, závazky vyplývající z uzavřených smluv, příspěvky na provoz 

zřízeným organizacím, provozní výdaje obce a nutné opravy. 

OZ schvaluje pravidla pro rozpočtové provizorium  ( pro15 – proti 0 – zdržel 0). 

 

3. Rozpočtová opatření 

Č. 7/2014 – přesun částky 10.000,- Kč z par. 6409 na paragraf 5212 (živelné pohromy). 

Č. 8/2014 – zvýšení daňových příjmů o 196.000,- Kč  

Č. 9/2014 – navýšení kapitálových příjmů o 50.000,- Kč (za odprodej staré hasičské cisterny) 

Č. 10/2014 – v oblasti výdajové přesun částky 86.350,- Kč z běžných na kapitálové výdaje  ( na krytí 

nákupu a vybavení zařízení dětského hřiště –   prolézačky na dětském hřišti, které „shnily“ a musely být 

v průběhu roku odstraněny, byly nahrazeny novými) 

OZ schvaluje rozpočtová opatření č. 7/2014, 8/2014, 9/2014, 10/2014 (pro 15 – proti 0 – zdržel 0). 

 

4. Projednání rozpočtového výhledu na léta 2016 a 2017 

Ze zákona (č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů) je nutno přijmou rozpočtový  

výhled na léta 2016 a 2017. Viz příloha – předpokládané navržené příjmy celkem za rok 2016 ve výši 

11,780.000,- Kč, navržené výdaje celkem za rok 2016  ve výši 12,000.000,- Kč;   příjmy za rok 2017 

celkem 12,000.000,- Kč, výdaje za rok 2017 celkem 12,500.000,- Kč. 

OZ schvaluje rozpočtový výhled na léta 2016 a 2017 dle předloženého návrhu (pro15 – proti 0 – zdržel 

0). 

 

5. Delegování pravomocí radě obce 

Rada obce měla delegovanou pravomoc v přenesené působnosti schvalovat rozpočtová opatření do výše 

50.000,- Kč na léta 2013 a 2014.  Jde o opatření, jež umožňovalo operativně  reagovat na schválení  

potřebných  úprav rozpočtu, který nelze vždy naprosto přesně odhadnout. Byly předloženy tři návrhy: 

Č. 1 – p. starosta navrhuje delegovat radě obce  pravomoc schvalovat rozpočtové změny do výše 

100.000,- Kč. 

Č.2 - Ing. Malina navrhuje dnes neřešit, odložit schválení  tohoto bodu, až bude schválen rozpočet. 

Č.3 - Mgr. Malinová navrhuje delegovat radě obce pravomoc schvalovat rozpočtová opatření jako dosud 

do výše 50.000,- Kč. 

P. starosta nechal hlasovat nejprve o návrhu č. 3- delegovat radě obce pravomoc schvalovat rozpočtová 

opatření do výše 50.000,- Kč. Návrh byl přijat většinou 10 hlasů, o dalších návrzích již nehlasováno. 

OZ deleguje radě obce pravomoc schvalovat rozpočtová opatření až do výše 50.000,- Kč s platností do 

konce roku 2017 (pro 10 – proti 2 – zdržel 3). 

 

6. Projednání a schválení členů kontrolního a finančního výboru 

Na ustavujícím zasedání OZ byli zvoleni předsedové výborů –  předseda kontrolního výboru Ing. 

Malina, navrhuje za další členky výboru kontrolního zvolit  Mgr. L. Malinovou a Ing. M. Zezulákovou. 

Předseda finančního výboru Ing. Němeček navrhuje schválit za členy finančního výboru B. Rejfovou a 

Ing. P. Malinu. 

Jiné návrhy na změny nebo doplnění obsazení výborů  nebyly podány. 

OZ schvaluje jako členky kontrolního výboru Mgr. Ladislavu Malinovou a Ing. Michaelu 

Zezulákovou, za členy finančního výboru schvaluje Ing. Petra Malinu a p. Bohuslavu  Rejfovou 

s platností od 15. 12. 2014 (pro 13 – proti 0 – zdržel 2). 

 

 

7. Diskuze 

P. starosta popřál všem přítomným příjemné vánoční svátky a do nového roku hodně zdraví a 

spokojenosti. 

P. Rygielská se ptá, komu patří  lávka  podél státní silnice u rybníka. 
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P. starosta – lávka leží na katastrálním území Holohlav, obec Černožice přispěla v minulosti na opravy. 

Starosta Holohlav ví, v jakém stavu je lávka, bude se tím zabývat nové zastupitelstvo. Ing. Malina 

navrhuje při přípravě rozpočtu dát do plánu  příspěvek na opravu. P. Pácaltová upozorňuje, že silnice 

je v péči ŘSD a bude nutné stavební povolení. P. starosta zjistí konkrétní záměry obce Holohlavy. 

V. Havrda – připomínka ohledně kalamitní situace, kdy nebylo posypáno náledí. Dotaz na zabezpečení 

posypu  a zajištění   schůdnosti při nepříznivých podmínkách. P. starosta – zaměstnanci obce mají služby 

a v případě  potřeby jsou v pohotovosti. 

J. Kotěra – návrh zvážit přijetí další pracovní síly. V. Havel – dotaz na sekání, p. Rygielská- připomínka 

k úklidu kolem školy. Ing. Malina uvádí dobré  zkušenosti se zaměstnáváním pracovníků přes agenturu. 

Diskuze o úrovni úklidu v obci. 

Ing. Malina – připomíná, aby byly zadány opravy komunikací  již na jaře,  aby se stihly práce  včas. 

Ing. Malina  navrhuje aktualizovat jednací řád zastupitelstva obce a zpracovat a přijmout Směrnici 

k zadávání  veřejných zakázek. 

 

8. Usnesení 

Návrh usnezení z jednání  zastupitelstva obce Černožice  dne 15.12. 2014 

1. OZ bere na vědomí Zprávu o činnosti rady za období od 3.11.2014 do 15.12.2014. 

2. OZ schvaluje  rozpočtové  provizorium s tím, že do doby schválení řádného rozpočtu obce 

bude možné financovat pouze činnosti spojené s výkonem státní správy, závazky vyplývající 

z uzavřených smluv, příspěvky  na provoz zřízeným organizacím, provozní výdaje obce a 

nutné opravy. 

3. OZ schvaluje rozpočtová opatření:  

Č. 7/2014 – přesun částky 10.000,- Kč z par. 6409 na paragraf 5212 (živelné pohromy). 

Č. 8/2014 – zvýšení daňových příjmů o 196.000,- Kč.  

Č. 9/2014 – navýšení kapitálových příjmů o 50.000,- Kč. 

Č. 10/2014 – v oblasti výdajové přesun částky  86.350,- Kč . 

       4.   OZ schvaluje Rozpočtový výhled na léta 2016 a 2017 dle předloženého návrhu. 

       5.   OZ  deleguje radě obce schvalovat rozpočtová opatření do výše 50.000,- Kč. 

       6.   OZ schvaluje jako členky kontrolního výboru Mgr. Ladislavu Malinovou a Ing. Michaelu 

Zezulákovou, za členy finančního výboru Ing. Petra Malinu a p. Bohuslavu Rejfovou. 

       7.  OZ ukládá radě zabývat se připomínkami a náměty občanů z diskuze. 

Návrh na opravu formulace bodu 2 ve znění: 

2. OZ schvaluje  pravidla rozpočtového provizoria  - do doby schválení řádného rozpočtu obce bude 

možné financovat pouze činnosti spojené s výkonem státní správy, závazky vyplývající z uzavřených 

smluv, příspěvky  na provoz zřízeným organizacím, provozní výdaje obce a nutné opravy. 

OZ schvaluje usnesení v navrženém znění (pro 15 – proti 0 – zdržel 0). 

 

Starosta poděkoval za účast a ukončil schůzi. 

 

V Černožicích 15. 12. 2014 

  

Zapsala: L. Malinová_______________________     Starosta :J. Kotěra________________________ 

 

 

Zápis ověřil: L. Ryšavá_______________________ J. Kňourek _______________________________ 

 

 

 

 

 


